

條款及細則

1. 此優惠之有效期為 2021 年 12 月 3 日開始換購，數量有限，換/售完即止。
2. 此優惠只可於惠康使用。貨品限 6,000 套，換/售完即止。
3. yuu 會員於惠康憑 3,800 yuu 積分加\$100 即可預購 Pyrex 矽膠湯勺及鑊鏟套裝 1 套。
4. yuu 會員需於 yuu 應用程式以 3,800 積分兌換產品獎賞兌換二維碼，再去惠康超級市場分店收銀處出示二維碼並以\$100 進行預購。根據收據上換領日期，連同收據到相同分店領取產品。
5. 此獎賞不適用於 Market Place by Jasons 手機應用程式或 yuu 應用程式，指定分店及送貨服務。
6. 恆生 enjoy Card 92 折優惠、其他優惠或優惠券不適用於任何換領/換購/購買「Pyrex 廚具及家電系列」
7. 所有已換領 / 換購「Pyrex 廚具及家電系列」之笑印或 yuu 積分將不可退回
8. 所有換領 / 換購「Pyrex 廚具及家電系列」之指定金額不可獲笑印或 yuu 積分
9. 產品一經換領/換購/購買，不可更換及退款
10. 「Pyrex 廚具及家電系列」於中國製造
11. 除換領 / 換購產品之顧客(包括換領 / 換購人之繼承人及受讓人)以外，並無其他人士有權按<合約(第三者權益)條例>強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益
12. 惠康超級市場有權隨時修改或取消優惠及條款，恕不另行通知
13. 如有任何爭議，惠康超級市場保留最終決定權
14. 須受其他 yuu 條款和細則約束

Terms and conditions

1. This Offer is valid from 3 December 2021, limited quantity, while stock last
2. This Offer can only be used in Wellcome only , while stocks last (6,000 sets only).
3. Members can pre-order a Pyrex Silicone ladle and solid turner set at 3,800 points plus \$100 at Wellcome.
4. Members need to redeem Redemption QR code with 3,800 Points in yuu App and resent the QR code with \$100 to pre-order at any Wellcome supermarket cashier. Then, please refer to the redemption period printed on the receipt and present the receipt to redeem the product at the same store.
5. This Reward is not applicable to Market Place by Jasons App or yuu App, selected stores and delivery service.
6. Hang Seng enjoy Card 8% discount offer, other coupons or offers are not applicable to any redemption / purchase of "Pyrex Cookware and Appliance Collection"
7. No refund/product change/ Happy Stamp or yuu points refund will be allowed after "Pyrex Cookware and Appliance Collection" redemption/purchase
8. No Happy Stamp or yuu points will be given for "Pyrex Cookware and Appliance Collection" redemption/purchase's required amount
9. Happy Stamp that have been used for the redemption of the "Pyrex Cookware and Appliance Collection" will not be returned to customers
10. "Pyrex Cookware and Appliance Collection" are made in China
11. No person other than the customer who makes the redemption or purchases (which includes the successors and assigns of the customer who makes the redemption or purchases) shall have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance of Hong Kong to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions
12. Wellcome Supermarket reserves the right to amend or alter the above offer or these terms and conditions at any time and without prior notice
13. In case of dispute, the decision of Wellcome Supermarket is final and binding
14. Other yuu Terms & Conditions apply.